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'Betaald parkeren lost niets op' 

Onvrede in Geuzenbuurt over vergunningparkeren

door Koosje de Beer 

HILVERSUM - Voor de tweede keer in ruim vijf 
jaar spreekt de Geuzenbuurt zich uit tegen 
vergunningparkeren. ''Je betaalt ervoor, maar 
dan nog kun je de auto niet kwijt", vat 
buurtbewoner Gert Ruijer de bezwaren samen. 
Volgens hem en Michiel Eerenberg, commissielid 
van Hilversum1 en buurtgenoot, zijn er genoeg 
parkeerplekken. "Met een beetje creativiteit zijn 
die zo te vinden", zegt hij beslist. "Betaald 
parkeren lost niets op."

"Ik spreek met mensen in de Bloemenbuurt en ze 
zijn niet tevreden", zegt Eerenberg. "Ze betalen voor 

een vergunning, maar rijden als ze thuiskomen nog steeds eindeloos rondjes om een plekje te 
vinden." In de Geuzenweg wijst hij op de paaltjes die er kort geleden zijn neergezet. "Waarom 
moeten die hier staan? Zolang de hulpdiensten er goed langs kunnen, is parkeren hier toch geen 
probleem?" Zeker weten doet Eerenberg het niet, maar het zou hem niet verbazen als de paaltjes er 
zijn gekomen als voorbereiding om de straat geschikt te maken voor betaald parkeren. Een 
maatregel die er voorlopig niet komt. "328 bewoners hebben de enquête ingevuld en meer dan drie 
kwart was tegen. Op de Hoge Larenseweg zelfs 85 procent", weet Ruijer. 

'De gemeente moet nu maar eens over de brug komen'

De verpletterende uitslag verbaast hem niet. "Met het vorige college hadden we als Geuzenbuurt 
een goed contact, maar nu worden we overal buitengehouden." Zo was het voor de actieve 
buurtbewoner een complete verrassing dat de enquête in de bus viel. "Ik heb natuurlijk meteen het 
raadhuis gebeld en gevraagd waarom er geen overleg met onze bewonersvereniging is geweest. 
'Sorry, even vergeten', was het antwoord. Samen met een buurvrouw heb ik toen in de hele 
Geuzenbuurt gefolderd met de oproep het enquêteformulier vooral in te vullen." Hij laat het 
verzoek van de gemeente zien met zijn eigen aantekeningen in de kantlijn. "Natuurlijk hebben we 
ook onze visie op de problematiek laten weten. Misschien is er daarom ook wel zo'n hoge 
respons." 

Ook Eerenberg vindt het kwalijk dat de buurtvereniging buiten het overleg is gehouden. 
"Hilversum onderschat de kracht van de buurten. Het is niet de eerste keer dat ik met 
buurtbewoners spreek die zich niet gehoord voelen. Nu gaat het zelfs om mijn eigen buurt. Dat 
moet echt veranderen", zegt hij beslist. Volgens het commissielid is het invoeren van 
vergunningparkeren de gemakkelijkste oplossing, maar niet nodig in de Geuzenbuurt. "Om 
hoeveel plekken gaat het uiteindelijk? Het zullen er minder dan 100 zijn. Met een beetje 
creativiteit zijn die gewoon in de buurt te vinden." Als voorbeeld noemt hij een samenwerking met 
woningbouwvereniging De Alliantie. "In november hebben we met hen gesproken. Ze zijn bereid 
om een parkeerdek boven hun eigen parkeerplaats op het voormalige Lemetteterrein te bouwen. 
Ook gaven ze aan dat op het oude Philipsterrein goedkoop parkeerplaatsen kunnen komen zolang 
de grond de bestemming 'industrie' houdt." 



Dat deze plannen niet doorgaan, heeft volgens Eerenberg vooral te maken met geld. "Het bouwen 
van een parkeerdek is niet gratis, maar het geld is er wel. Jarenlang hebben bewoners bij 
woningsplitsingen 3.000 euro per nieuw huisnummer gestort in een zogenoemd mobiliteitsfonds. 
Dit fonds is er om de kosten van extra parkeerplekken te dekken." Ruijer knikt instemmend. "In de 
Geuzenbuurt zijn veel woningen gesplitst, maar er is geen parkeerplek bijgekomen. Ik vind dat de 
gemeente maar eens over de brug moet komen. Dat lijkt me verstandiger dan steeds proberen 
betaald parkeren in deze buurt in te voeren." 

Wethouder Floris Voorink heeft in het verleden al laten weten dat hij het probleem van de 
parkeerplekken onderkent. Door de toegestane woningsplitsingen, waar nu nieuwe en strengere 
regels voor gelden, is de druk in de woonwijken, waaronder de Geuzenbuurt, toegenomen. De 
VVD'er realiseert zich dat de ruimte beperkt is, maar zegt dat hij geen ruimte kan creëren die er 
niet is. 


